
 

 

 

 

Verslag Vergadering 16 november 2022 
 
De voorzitter opent om 19.45 uur de vergadering en heet allen welkom, in het 

bijzonder wethouder Jim van den Hoorn en de heer Alex Hagenbeek. Mevrouw 

Rengertje van Dompseler is wegens ziekte verhinderd. Allen stellen zich kort 

voor. 

1. Gesprek met de wethouder. De volgende onderwerpen komen aan de 

orde. 

• Voortgang IJslands model. De wethouder geeft aan, dat Putten ak-

koord is, maar Zeewolde en Harderwijk wachten nog op een raadsuit-

spraak. In 2023, jaar 1, worden alle stakeholders erbij betrokken; dat 

geldt dus ook voor de adviesraden. Gert Jan van Leeuwen houdt de rol 

van de Participatieraad Putten in de gaten. 

• Week van de armoede. De vraag van de raad is hoe hiermee in het  

vervolg om te gaan. Alex Hagenbeek geeft aan, dat er dit jaar geen spe-

cifieke aandacht voor is geweest. Maar de gemeente is volop bezig met 

veel aspecten van het armoedebeleid. De wethouder vult aan, dat op de 

gemeentelijke pagina’s steeds aandacht is en wordt besteed aan de ver-

schillende onderdelen van het armoedebeleid. Op een vraag van de 

voorzitter zegt hij, dat de ambtelijke organisatie druk bezig is met alle za-

ken. De personeelsformatie van de afdeling is weer op orde. Matthijs 

Bonzet vraagt of Putten overweegt zich aan te sluiten bij de regionale 

collectieve schuldhulpverlening. De wethouder reageert daarop, dat 

daarvoor nog geen aanleiding is gevonden, mede gelet op de Q-rappor-

tages. Fennie van den Broek geeft aan, dat ook het diaconaal platform in 

Putten veel betekent. Fons Kortrijk vraagt aandacht voor het probleem 

van de kinderopvang voor Oekraïense vluchtelingen, terwijl Edwin van 

Harten een bevestigend antwoord krijgt op zijn vraag of Oekraïners  

ook in aanmerking kunnen komen voor een sportbijdrage. De wethouder 

neemt tenslotte de suggestie van de secretaris mee om volgend jaar 
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duidelijk in de plaatselijke pers aandacht te besteden aan de week van 

de armoede en de activiteiten daaromheen. 

• Regionalisatie Adviesraden. De voorzitter geeft aan, dat dit onderwerp 

volgend jaar in alle regionale raden, dus ook in Putten, aan de orde zal 

komen. Heeft de gemeente al een standpunt ingenomen? De wethouder 

antwoordt, dat hij zich een vorm van regionalisatie kan voorstellen, maar 

we moeten toch allereerst het oog houden op de plaatselijke situatie. Sa-

men optrekken kan ook voordelen betekenen voor de gemeente, erkent 

hij. Maar hij wacht nog met een concrete uitspraak te doen over dit on-

derwerp. 

• Frequentie contact wethouder met Participatieraad. De afspraak is, dat 

de wethouder ieder jaar in principe 4x overleg pleegt met de voltallige 

raad en 4x met het dagelijks bestuur. 

De voorzitter bedankt de wethouder voor zijn aanwezigheid en heldere opstel-

ling bij de verschillende onderwerpen. 

 

2. Verslag vergadering Participatieraad 19 oktober 2022. Dit verslag 

wordt, met inachtneming van enkele kleine tekstuele aanpassingen, vast-

gesteld. 

 

3. Verslag Overleg DB met gemeente Putten op 7 november. Matthijs 

Bonzet geeft aan, dat de rechter weer de verantwoordelijkheid terug legt 

bij de ouders inzake het leerlingenvervoer. Dat zou niet moeten gebeu-

ren in Putten, vindt hij. De raad hoopt dat nu snel de gemeente een aan-

tal afspraken over het leveren van gegevens nakomt. Verder wordt het 

verslag voor kennisgeving aangenomen. 

 

4. Verslag Overleg gemeente Putten met DB Participatieraad en Inclu-

siepanel dd. 14 november 2022. De voorzitter geeft aan, dat er tussen 

beide voorzitters vooroverleg was geweest. Nogmaals voor alle duidelijk-

heid: wij zijn formeel adviesorgaan voor het college en Inclusiepanel is 

actiegroep. De informatie over en weer zou moeten worden verbeterd. 

Opgemerkt wordt, dat het panel wel een betere ingang heeft bij de poli-

tiek en de pers. Blijkens het verslag is er onder meer een afspraak ge-

maakt om praktische zaken bij het panel te houden en alleen voor 
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beleidswijzigingen de contacten via de Participatieraad te laten verlopen; 

daarbij heeft onze raad wel een duidelijke inhoudelijke invloed. Na enige 

discussie wordt ingestemd om dit voor een periode van het eerste half-

jaar 2023 uit te proberen en daarna te evalueren. Mits uiteraard ook het 

Inclusiepanel hiermee instemt. De secretaris zal een en ander aankaar-

ten bij de secretaris van het panel. Het verslag wordt verder voor kennis-

geving aangenomen. 

 

5. Activiteitenlijst. Deze wordt besproken en aangepast. Inzake de aan-

schaf van Office wordt geen collectief abonnement aangeschaft. Matthijs 

Bonzet zal Rian van Pagee en Fons Kortrijk assisteren bij het installeren 

op hun ipads. 

 

6. Mededelingen en Ingekomen stukken. De ontwerpbegroting voor 

2023 wordt besproken en vastgesteld. Het zwaartepunt zal komen te lig-

gen op communicatie naar buiten. De begroting wordt aan de gemeente 

ter goedkeuring voorgelegd. 

 

7. Advies over Beleidsregels Sociaal Domein 2023. Vanuit de werkgroep 

Participatie zal Matthijs Bonzet een concept opstellen voor 24 november, 

rekening houdend met de opmerkingen van de werkgroep WMO. 

 

8. Advies werkgroep WMO over concept regiovisie Ouderenbeleid 

Noord Veluwe. Via de mail is een aantal opmerkingen doorgegeven aan 

de opstellers van de regiovisie. Voor kennisgeving aangenomen. 

 

9. Uit de werkgroepen. Vanuit Participatie en WMO geen bijzonderhe-

den. Er wordt wel kort gesproken over een zoom-vergadering waar onder 

andere de onafhankelijke clientondersteuning aan de orde is geweest. 

De vraag is of er overbruggingscoaches zijn in Putten en wat de wijk-

teams in Putten precies doen. Ook de financiële verhouding tussen 

WMO en WLZ is onderwerp van gesprek geweest. WMO meldt verder, 

dat er op 22 november een bijeenkomst over “Beschermd wonen” zal 

plaatsvinden. Jaap van Gent en Edwin van Harten melden vanuit de 

werkgroep Jeugd, dat er verschillende afspraken zijn gemaakt met o.a. 
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Aart-Jan Wijnbergen van de gemeente, met Stimenz, met de procesbe-

geleider Brede Welzijn, Femke Klooster. Jaap geeft ook aan, dat het 

sportveld aan de Bosrand is geopend, wat een succes blijkt te zijn. Ook 

uit gesprekken met jeugdvertegenwoordigers kwam naar voren, dat men 

best tevreden is met Jeugdpunt. 

 

10. Public relations. Het Luisterend Oor is nu definitief van de website. 

Vandaag was dus de laatste mogelijkheid, waarvoor zich overigens nie-

mand had gemeld.  

 

11. Evaluatie middagsessie op 4 november onder leiding van Janny 

Heun. Iedereen heeft deze middag als uitermate positief ervaren. Het 

moet zeker een vervolg krijgen. Miriam Brunt heeft heden een concept-

verslag gestuurd naar Fennie van den Broek en Jan van Hulsteijn. Dit 

kan, na eventuele aanpassing, volgende vergadering worden geagen-

deerd. 

 

12. Bij de Rondvraag vraagt de voorzitter om een korte evaluatie van een 

ieder op de heden gehouden vergadering. Vervolgens sluit hij om circa 

21.35 uur de vergadering 

 

 

 


